
Zápisnica 
z III.  mimoriadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Breziny  

konaného dňa 25.04.2023 

 
Prítomní: Ján Šatara , starosta obce 

       Poslanci podľa prezenčnej listiny 

      Hostia podľa prezenčnej listiny        

           

Program: 
 

1.   Otvorenie – starosta obce  

2.   Schválenie programu III. mimoriadneho zasadnutia OZ obce  Breziny v roku 2023 

3.   Určenie zapisovateľa 

4.   Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 

5.   Kontrola plnenia uznesení zo zasadania OZ zo dňa 13.03.2023 

6.   Správa starostu obce  

7.   Prerokovanie dodatku č. 1 k Organizačnému poriadku Obecného úradu v Brezinách 

8.   Diskusia 

9.   Návrh na uznesenie 

10. Ukončenie   

 
 

K bodu č. 1 – Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva 
Zasadnutie OZ  otvoril pán starosta a privítal všetkých prítomných.  

 

 

K bodu č. 2 – Schválenie programu III. mimoriadneho zasadnutia OZ obce Breziny 

v roku 2023 

 

Obecné zastupiteľstvo prerokovalo program III. mimoriadneho zasadnutia OZ a na návrh 

pána Viglaského a pána Frlajza bol program doplnený o bod Rôzne a v rámci neho 

o nasledovné body: 

a.) prerokovanie kúpnej ceny pozemku, ktorý bude odpredaný kúpno-predajnou zmluvou 

z dôvodu hodného osobitného zreteľa do vlastníctva žiadateľa Alexandra Juszka, parcela C č. 

190/12; 

b.) prerokovanie kúpnej ceny pozemku, ktorý bude odpredaný kúpno-predajnou zmluvou 

z dôvodu hodného osobitného zreteľa do vlastníctva žiadateľky Ľubomíry Víglaskej,  

parcela C č. 294/2. 

 

Program bol po doplnení jednohlasne schválený, čím sa posunulo číslovanie od bodu diskusia 

nasledovne: 

 
1.   Otvorenie – starosta obce  

2.   Schválenie programu III. mimoriadneho zasadnutia OZ obce  Breziny v roku 2023 

3.   Určenie zapisovateľa 

4.   Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 

5.   Kontrola plnenia uznesení zo zasadania OZ zo dňa 13.03.2023 

6.   Správa starostu obce  

7.   Prerokovanie dodatku č. 1 k Organizačnému poriadku Obecného úradu v Brezinách 

8.  Rôzne  



      
  9.   Diskusia 

10.   Návrh na uznesenie 

11.   Ukončenie   

 

 

 

K bodu č. 3 – Určenie zapisovateľa  

 

Za zapisovateľku určil starosta obce Mgr. Alžbetu Mihályiovú.  

 

 

K bodu č. 4 – voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice  

 

Do návrhovej komisie starosta obce navrhol poslanca Jaroslava Víglaského a za overovateľov 

zápisnice Miroslava Hybského a Dušana Riga a po prerokovaní boli schválení.  

 

 

K bodu č. 5 – Kontrola plnenia uznesení zo zasadnutia OZ zo dňa 13.03.2023 

 

Obecné zastupiteľstvo skonštatovalo, že uznesenia z posledného OZ zo dňa 13.03.2023 boli 

splnené, k jednému bodu bude potrebné sa vrátiť a to je doplnenie a voľba chýbajúcich členov 

komisií a plány ich činnosti, ktoré do dnešného dňa neboli predložené.  

 

K bodu č. 6 – Správa starostu obce 

 

Pán starosta informoval o najnovšej správe z Ministerstva vnútra, ktoré nám spočiatku 

zamietlo žiadosť na miestne komunikácie, z dôvodu nedostatku finančných prostriedkov na 

účte Ministerstva. Teraz prišla správa, že sme sa dostali do zásobníka projektov, kde sme 

dostali vysoké bodové hodnotenie a predpokladá sa, že nám pustia financovanie tohto 

projektu.  

p. poslanec Poliak: „Nevyhlásime aj v obci, aby ľudia vedeli, že ak si niečo potrebujú 

prekopať, nejakú prípojku, aby si to spravili pred tým ako sa budú robiť cesty?“ 

p. starosta: „Je to dobrá poznámka, my sme už túto správu púšťali do éteru  medzi ľudí aby 

o tom boli informovaní. Keď už budeme vedieť, že sa začína pracovať a že sú práce 

pripravené, vyhlásime, aby každý kto si potrebuje prekopať prípojku, tak urobil ešte pred 

zahájením prác.“ 

 

K bodu č. 7 – Prerokovanie dodatku č. 1 k Organizačnému poriadku Obecného úradu 

v Brezinách 

 

Pán starosta priblížil predmet Dodatku č. 1 k Organizačnému poriadku Obecného úradu, 

a síce, že ide o zmenu sídla Obecného úradu v Brezinách. Budú to reprezentatívnejšie 

priestory a budeme sa v nich snažiť scentralizovať služby a podporu pre ľudí. 

p. poslanec Frlajz: „Vy chcete zmeniť číslo úradu?“ 

p. starosta: „ Nie, zmení sa adresa úradu.“ 

p. poslanec Frlajz: „ Takže sa chcete sťahovať a je to vedené ako dielne a byt, rekolaudácia 

Vám nič nehovorí? Sú nejaké papiere schvaľovacie? To všetko musí povoliť hygiena“ 

p. starosta: „ je potrebné uznesenie, ktoré teraz ideme riešiť a hygiena povoľuje len obchod 

a to si rieši podnikateľ, ktorý ten obchod otvára, nie obec. 



 

Obecné zastupiteľstvo prešlo k hlasovaniu, v rámci ktorého bol Dodatok č. 1 

k Organizačnému poriadku Obecného úradu v Brezinách, ktorého predmetom bola zmena 

sídla Obecného úradu Breziny, schválený.  

 

 

K bodu č. 8 – Rôzne  

 

a.) Prerokovanie kúpnej ceny pozemku, ktorý bude odpredaný kúpno-predajnou  

zmluvou z dôvodu hodného osobitného zreteľa do vlastníctva žiadateľa Alexandra 

Juszka, parcela C č. 190/12; 

 

Obecné zastupiteľstvo už v minulosti schválilo zámer predaja na predmetnú parcelu, 

a poslanci sa po prerokovaní zhodli, že predmetná parcela C č. 190/12 bude predaná v cene 

2,50 Eur /m², čo predstavuje sumu 210 Eur za celkovú výmeru 84m².  

 

 

b.) Prerokovanie kúpnej ceny pozemku, ktorý bude odpredaný kúpno-predajnou 

zmluvou z dôvodu hodného osobitného zreteľa do vlastníctva žiadateľky Ľubomíry 

Víglaskej, parcela C č. 294/2.  

 

Obecné zastupiteľstvo už v minulosti schválilo zámer predaja na predmetnú parcelu, 

a poslanci sa po prerokovaní zhodli, že predmetná parcela C č. 294/2 bude predaná v cene 

2,50 Eur /m², čo predstavuje sumu 250 Eur za celkovú výmeru 100m².  

 

 

K bodu č. 9 – Diskusia  

 

p. Frlajz: musia byť k tomu nejaké papiere nemôže sa len tak úrad presťahovať . Len chcem 

upozorniť nato či, ste sa pýtali okolitých ľudí či to tam chcú  mať.  

p. starosta: áno pýtali sme sa a väčšina ľudí sa už informuje o tom, kedy už bude úrad aj 

obchod a vítajú túto zmenu. Tu sa bude prerábať sála kultúrneho domu, úrad pôjde tam, 

možno o pár rokov pôjde zase naspäť.  

p. Frlajz: ale to  máš od ľudí z tadeto bielych alebo tam z dola kamarátov tvojich?  

p. starosta: ja nerozdeľujem ľudí na bielych a čiernych. Ja hovorím o jednom, ľudia chcú 

nový úrad a nový obchod.  

p. Frlajz: ale všetkých si sa tam v okolí pýtal? Veď tam budú chodiť ľudia okolo a tí ľudia to 

budú musieť absorbovať všetkých tých ľudí čo budú chodiť na ten úrad. Veď tam sa budú 

plantať ľudia.  

p. starosta: ja bývam smerom na priehradu a ja tiež absorbujem všetkých čo sa idú prejsť na 

priehradu. Kde je teraz problém, komu to vadí, že tam bude obchod a úrad?  

p. Frlajz: no komu to vadí, no či ste si prešli tých ľudí v okolí. Kvôli čomu to tam tlačíte ked 

tu je všetko.  

p. starosta: Toto je budova ktorá nemá WC, ktorá je draho vykurovaná a v tej budove škôlky 

sa vykuruje celá budova, je tam Adam, je tam byt a popri tom ešte platíme nemalé peniaze za 

vykurovanie v týchto priestoroch. Je to racionálnejšie v tejto chvíli mať v tej budove tieto 

veci, tu sa ide prerábať kultúrny dom a nikto nevie čo bude o desať rokov.  

p. Frlajz: ale kvôli čomu to silou mocou tlačíte tam, ja som za aby sa prerobila táto budova. 

Ľudia sú už zvyknutí. 



p. starosta: Je to najrozumnejšia budova na toto všetko, dajú sa tam robiť zastupiteľstvá, 

nemusíme vykurovať celú sálu, je tam wc a je to velká budova v ktorej sa dá všetko  

zorganizovať na jednom mieste. Občan príde do jednej veľkej budovy, kde si vybaví úrad 

a popri aj nakúpi. 

P. Frlajz: podľa mňa by tam bolo treba spraviť škôlku a tá by nikomu nevadila. 

p. Poliak: teraz vadí že ľudia nebudú chodiť potichu na úrad a deti budú ticho? To  nebude 

vadiť? 

p. Frlajz: nie, deti nebudú vadiť.  

p. Víglaský: ty si minule hovoril o tom, že obec má dosť obecných pozemkov, že tam sa 

môže postaviť skôlka, tak kde je taký pozemok, kde by sme mohli postaviť škôlku? 

p. Poliak: a teraz je pre obec priorita riešiť škôlku? 

p. starosta: škôlka bude reálne robiť, keď bude viac obyvateľov. 

p. Víglaský: na Dubovom bolo podstatne menej ľudí a fungovala tam škôlka 

p. starosta: dobre, ale na Dubovom bola spádová škôlka, kde chodili deti aj z Bacúrova aj 

z Brezín. Zóna sa bude rozrastať smerom k Priehrade, tam takisto má obec veľa pozemkov 

a tam takisto môže byť škôlka. Tam to tiež možno niekomu bude vadiť. Momentálne nie je 

škôlka na zozname dňa, je to pre nás momentálne veľká záťaž čo sa týka energií  hlavne 

a personálu.  

p. Frlajz: budovu škôlky kde chcete spraviť úrad treba predať investorovi, spolu s mojimi 

pozemkami a tam spraví škôlku. 

p. Poliak: a kde zoženieš takého investora? 

p. Frlajz: chceš vidieť? Ja ho zoženiem. JA sa teším z toho, že sa to tam prerobilo a to len 

stúplo na cene tá budova a preto za tie peniaze, čo by sa tá budova predala, by sa to mohlo 

prerobiť aj tu v tejto budove súčasného obecného úradu.  

p. starosta: mojim snom bolo vybudovať pre obec komunitné centrum, spraviť pre obec park, 

kde sa dá posedieť a ty si to stopol keď nám zobrali tie pozemky. Vy sa len bojíte aby tam 

nevyvádzali ľudia, ale to sa dá všetko ošetriť keďže máme prijaté VZN o zákaze pitia na 

verejnosti. Vieme si s tým spraviť poriadky a vieme to zavrieť keď budú problémy. Skúste sa 

pozrieť na to dobré, že budete mať bližšie úrad aj obchod.  

p.Víglaský: neviem či ste niekto niekedy pozerali, aké pekné sú priestory v okolí tohto 

pomníka dole a tieto tuje čo sú tu posadené to je podla mňa blbosť a tento priestor tu je hádam 

väčší rozmer ako ten priestor tam v budove „škôlky“. 

p. starosta: ale keď sa zainvestovalo cez nejakú výzvu do budovy tak sa nemôže len tak 

predať, napríklad aj Wifi sa tam robilo. 

p. Lasab Peter: tam je jeden veľký problém, vznikol tam novoobjavený pozemok Jozefa 

Frlajza, prvý problém je prístupová cesta, ked tam presťahuješ obecný úrad, ako sa tam chceš 

dostať a aj do obchodu, ako tam chcete chodiť po súkromných pozemkoch. 

p. starosta: obec bojuje zato, aby všetko to bolo opäť obecné. Jozef musí strpieť aj 

prístupovú cestu aj všetky pozemky s tým späté, čiže nie je prekážka aby sme tam mohli mať 

úrad. 

p. Víglaský: stále hovoríš o tom, že tu bude prebiehať nejaký súd možno a teraz stále 

rozprávaš o tom aké dôkazy máš, ja neviem, poslanci tu  hlasovali o veľmi dôležitej veci, ja 

som sa preto zdržal hlasovania, lebo by som chcel vidieť nejaké dôkazy k tomu.  

p. Rigo: či by ten obchod nemohol byť inde, lebo vieme ako to vyzeralo pri tom obchode čo 

bol. 

p. starosta: Nebude to vyzerať tak, pani, ktorá bude zodpovedná za obchod zamkne a odíde. 

Nebude trpieť celá dedina kvôli trom štyrom ľudom, ktorí tam robili nepoiriadok s tým 

súhlasí asi každý. Obchod tu musí byť lebo niektorí ludia si bez obchodu  nepomôžu.  

Máme prijaté VZN o zákaze pitia na verejnosti a bude sa nato dohliadať. Nehante niečo čo 

ešte ani nie je. 



p. Lasab: Podľa mňa 98% ľudí z obci robí vo Zvolene a vie si nakúpiť tam.  

p. Poliak: každý ste mali možnosť vyjadriť sa už dávno kde by mal byť obchod a mohli ste 

dať návrhy ale nikto sa nevyjadril.  

p. Víglaský: prečo sa nikto nikdy nezameral nato, aby sa prerobili tieto budovy pod Obecným 

úradom, ako je knižnica, veď keby sa to prerobilo tak by tam vznikol ešte väčší priestor ako je 

v budove „škôlky“ a mohol by tam byť ešte väčší obchod.  

p.starosta: sa prerobí, samo sa to nespraví. Máme budovu, ktorá je skoro pripravená, len 

trochu sme ju doupravovali tam to môže byť, o 5 rokov sa môže presťahovať ten obchod inde, 

toto bol najrýchlejší spôsob aby sme ten obchod v obci mali. Znovu hovorím toto nie je 

dogma, ktorá musí byť na sto rokov, ak bude problém tak sa to bude riešiť a nebude to tam.  

 

 

 

K bodu č. 10 – Návrh na uznesenie  

 

Obecné zastupiteľstvo obce Breziny schválilo uznesenia zo zasadnutia OZ.  

 

K bodu č. 11 – Ukončenie  

 

 

Zasadnutie OZ bolo ukončené o 17:10 hod.  

 

 

 

 

 

 

 

        Ján Šatara  

           starosta 

 

 

V Brezinách, 25.04.2023 

 


